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Møteprotokoll 
 

Kommunalt råd for funksjonshemmede 
 
 

Møtested: Formannskapssalen   
Møtedato: 01.02.2005 Tid: 17:00 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Oddvar Øyan, Anne Marie Sandvik, Magne Skjetne, Anne Grethe Haugan, 

Yngve Cappelen,  Ellen Skifte, Kari Kvernhild 
Oddrun Linge, Terje Johnsen, Solveig Busch, Kåre Rypdal 

Varamedlemmer:  
Meldt forfall: Frode Strømman, Inger-Johanne Munkvold, Vera Bergsaune, Hanne Moe 

Bjørnbet 
Ikke møtt:  
Fra administrasjonen: Ergoterapeut  Solveig Dale 
  
Møteleder: Oddvar Øyan 
Fra sekretariatet: Kari Aarnes 
 
 
 
   
   
 
 

 
 

 
Pkt. 1 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Godkjent 
 
Pkt. 2 Godkjenning av møteprotokoll fra 17. november 2004 
Godkjent 
 
Pkt. 3 Melding av saker til eventuelt 
Ellen Skifte meldte et spørsmål 
Magne Skjetne meldte to spørsmål 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
0001/05 04/25242   
 TRONDHEIM - EN FUNKSJONSVENNLIG BY  
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Sak 0001/05  
 
TRONDHEIM - EN FUNKSJONSVENNLIG BY  
 
Behandling: 
Ergoterapeut Solveig Dale gav en orientering om universell utforming og utarbeidelsen av Veileder 
publikumsbygg.  Det ble videre orientert om at Veileder uteområder og Veileder flerleilighetsbygg nå 
skal påbegynnes i kommunens administrasjon. 
 
Arkitekt og rådsmedlem Kåre Rypdal gav en orientering om vedtaket endelig fattet i formannskapet 
25.01.2005, og oppfølging av dette. 
 
 
VEDTAK: 
 
Saken tas til orientering 
  
 
  
Orienteringer: 
Rådgiver og rådsmedlem Oddrun Linge orienterte kort om Skurprosjektet.  Hun vil komme tilbake 
med en fyldigere orientering på et senere møte. 
 
Rådsleder Oddvar Øyan orienterte om at han og Ellen Skifte hadde byttet rolle i prosjektet.  Ellen 
Skifte var nå gått inn som fast medlem og Oddvar Øyan som vara.  Rådet hadde ingen innvendinger 
til dette. 
 
Rådsleder Oddvar Øyan orienterte om at invitasjon til fellesmøte 01.03.2005 kl 17.00-21.00 nå er 
sendt ut.  For rådets medlemmer er fellesmøte å anse som et ordinært møte der rådsmedlemmer må 
melde forfall.  Dersom ikke tilstrekkelig antall organisasjoner melder seg på, vil møtet bli gjennomført 
med en alternativ sakliste. 
 
Eventuelt: 
1.) Ellen Skifte meldte følgende spørsmål: 
Det er startet forsøk med uførepensjon som lønnstilskudd.  Sør-Trøndelag er en av fylkene som er 
med i dette forsøket.  Formålet er å gi uførepensjonister mulighet til å prøve seg i arbeidslivet. 
 
Kommunalt råd for funksjonshemmede bør be om en redegjørelse av hvordan kommunen planlegger 
å imøtekomme dette behovet.  Hvordan skal det legges til rette for uførepensjonister som ønsker seg 
ut av arbeidslivet?  Hva innebærer det å bruke pensjon som lønnstilskudd? 
 
Har kommunen stillingsandeler som kan brukes til dette formålet, i tilfelle hvilke?  Er det mulig for 
variasjon i stillinger og stillingsandeler?  Vil dette forsøket gå på bekostning av arbeidsledige? 
 
Spørsmålet vil bli besvart på et senere møte. 
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2.) Magne Skjetne henstilte til politikerne i rådet om å vurdere takst/ egenandel på transport for 
funksjonshemmede. 
 
3.) Magne Skjetne ønsket en redegjørelse fra Oppvekst og utdanning vedrørende brudd på forhold 
som gjør at Trondheim ikke kan sies å være en funksjonsvennlig by for alle.  Han viste spesielt til 
rettssak der Trondheim kommune ikke har gitt tilstrekkelig hjelp til en bruker. 
 
 
Møtet hevet kl.18.55 
 
 
 
Oddvar Øyan 
Leder 
 
                 Kari Aarnes 


